
August referat- FAU møte  
Referat FAU 28.08.23 
Tilstede fra FAU: Ruben, Einar, Linda, Line, Eline, Ståle, Sølvi, Hilde og Joachim. 
Tilstede fra skolen: Rektor Kjerstin 
1. Agenda 
Godkjent 
2. Referat forrige møte 
Godkjent 
a. Linda takkes for lang og god tjeneste som leder for FAU og får overrekt en velfortjent 
blomsterbukett. 
3. Rektor informerer: 
a. Oppstarten av Mobilfri skole har vært svært positiv. Elevene er mer aktiv i friminuttene og 
ordningen har generelt vært positiv. Det planlegges at mellomtrinnet også innfører 
ordningen med mobilhotell. Uten mobiler har behovet for skoleklokke samt klokke utvendig 
på vegg oppstått igjen, dette vil bli innført. 
b. Det er for tiden diverse utfordringer i ungdomsmiljøet, spesielt på fritiden. Aktuelle 
foreldre samt politi er påkoblet saken. Skolen oppfordrer foreldre med barn på 
ungdomstrinnet om å være obs. på situasjonen. 
c. Det er bestemt at det skal etableres nye ventilasjonsaggregat. Fremdriftsplan foreligger 
ikke enda. 
d. Skolekjøkkenet/SFO- base er vedtatt oppgradering på. Fremdriftsplan foreligger ikke 
enda. 
e. Det er ansatt en ny logoped i en 40% stilling 
4. Rekrutering FAU 
FAU representanter stiller på foreldremøte i 1. 2. 4. og 8. trinn. Resterende trinn viser 
informasjonsvideo fra FAU og det velges representanter fra hver klasse til FAU. 
5. Skolefotograf 
Det inngås avtale med Norsk skolefoto/Fotonorden 
6. Økonomi 
Saldo: 15 684,29,- 
7. Gruppene 
Arrangement: 
Lysfest 30.11.23, 
Trafikk: 
Oppfølging brokollaps og sikkerhetstiltak. FAU kontakter kommunen/områdesatsing ift. 
gjenoppbygging av broen, og fylkeskommunen ift. de midlertidige sikkerhetstiltakene for 
krysning av veien. 
Oppfølging snarvei til Leirvik. FAU arrangerer dugnad i snarveien tirsdag 05.09. 18:00 
kontaktperson FAU Ståle. BS Vest AS sponser utstyr.  
Det arrangeres refleksaksjon. Dato ikke klar.  
Natteravn: Hovedstyret i Natteravn-vest har foreløpig lagt ned ravning kommende høst. 
Ordningen skal reorganiseres. FAU opprettholder egen natteravngruppe for å bidra inn mot 
reorganiseringen med mål om å starte opp igjen vår 2024. 
8. Neste møte 25.09 
 


